

FEE STRUCTURE AND POLICY FOR THE ACADEMIC YEAR 2025-2026

REGISTRATION FEE At the time of admission Non-refundable. Applicable for new and continuing students.	رسوم التسجيل غير قابلة للالسترداد تطبق على الطالب الجديد والعائدين	AED 600	Emirati Discount: 50% on registration fees for Emiratis. خصم العائلات الاماراتية: 50% على رسوم التسجيل
UNIFORM SET FEE (Including VAT)			رسوم الزي المدرسي (تشمل الضريبة) AED 498.75
STAGE PREPARATION BOOK (One time purchase)			AED 300

TUITION FEE STAGE 1 - AGE GROUP (1 - 2 YEARS)

STAGE 1	Mode of Payment طريقة الدفع	7:00am - 2:30pm Fri- 7:00am - 11:00am	7:00am - 4:45pm Fri- 7:00am - 1:00pm
September		AED 2,450	AED 2,800
October	Cash, cheque, credit card or bank transfer. نقداً، شيك مصرفياً، بطاقة ائتمان أو تحويل مصرفياً.	AED 2,450	AED 2,800
November		AED 2,450	AED 2,800
December			AED 2,150
STAGE 1 TOTAL TUITION FEE		AED 9,250	AED 10,550
ONE TIME STAGE 1 FEE Calculated with 5% discount (non-refundable) تحتسب مع خصم 5% (غير قابلة للالسترداد)		AED 8,788	AED 10,023

TUITION FEE STAGE 2 - AGE GROUP (1 - 2 YEARS)

STAGE 2	Mode of Payment طريقة الدفع	7:00am - 2:30pm Fri- 7:00am - 11:00am	7:00am - 4:45pm Fri- 7:00am - 1:00pm
January		AED 2,450	AED 2,800
February	Cash, cheque, credit card or bank transfer. نقداً، شيك مصرفياً، بطاقة ائتمان أو تحويل مصرفياً.	AED 2,450	AED 2,800
March		AED 2,450	AED 2,800
STAGE 2 TOTAL TUITION FEE		AED 7,350	AED 8,400
ONE TIME STAGE 2 FEE Calculated with 5% discount (non-refundable) تحتسب مع خصم 5% (غير قابلة للالسترداد)		AED 6,983	AED 7,980

TUITION FEE STAGE 3 - AGE GROUP (1 - 2 YEARS)

STAGE 3	Mode of Payment طريقة الدفع	7:00am - 2:30pm Fri- 7:00am - 11:00am	7:00am - 4:45pm Fri- 7:00am - 1:00pm
April		AED 2,450	AED 2,800
May	Cash, cheque, credit card or bank transfer. نقداً، شيك مصرفياً، بطاقة ائتمان أو تحويل مصرفياً.	AED 2,450	AED 2,800
June		AED 2,450	AED 2,800
STAGE 3 TOTAL TUITION FEE		AED 7,350	AED 8,400
ONE TIME STAGE 3 FEE Calculated with 5% discount (non-refundable) تحتسب مع خصم 5% (غير قابلة للالسترداد)		AED 6,983	AED 7,980

FEE STRUCTURE AND POLICY FOR THE ACADEMIC YEAR 2025-2026

REGISTRATION FEE At the time of admission Non-refundable. Applicable for new and continuing students.	رسوم التسجيل غير قابلة للنسترداد تطبق على الطالب الجدد والعائدين	AED 600	Emirati Discount: 50% on registration fees for Emiratis. خصم العائلات الدمارانية: 50% على رسوم التسجيل
UNIFORM SET FEE (Including VAT)			رسوم الزي المدرسي (تشمل الضريبة) AED 498.75
STAGE PREPARATION BOOK (One time purchase)			AED 300

TUITION FEE STAGE 1 - AGE GROUP (2 - 4 YEARS)

STAGE 1	Mode of Payment طريقة الدفع	7:00am - 2:30pm Fri- 7:00am - 11:00am	7:00am - 4:45pm Fri- 7:00am - 1:00pm	
September	Cash, cheque, credit card or bank transfer. نقداً، شيك مصرفى، بطاقة ائتمان أو تحويل مصرفى.	AED 2,170	AED 2,550	
October		AED 2,170	AED 2,550	
November		AED 2,170	AED 2,550	
December		AED 1,650	AED 1,950	
STAGE 1 TOTAL TUITION FEE		AED 8,160	AED 9,600	
ONE TIME STAGE 1 FEE Calculated with 5% discount (non-refundable) تتحسب مع خصم 5% (غير قابلة للنسترداد)		AED 7,752	AED 9,120	

TUITION FEE STAGE 2 - AGE GROUP (2 - 4 YEARS)

STAGE 2	Mode of Payment طريقة الدفع	7:00am - 2:30pm Fri- 7:00am - 11:00am	7:00am - 4:45pm Fri- 7:00am - 1:00pm	
January	Cash, cheque, credit card or bank transfer. نقداً، شيك مصرفى، بطاقة ائتمان أو تحويل مصرفى.	AED 2,170	AED 2,550	
February		AED 2,170	AED 2,550	
March		AED 2,170	AED 2,550	
STAGE 2 TOTAL TUITION FEE		AED 6,510	AED 7,650	
ONE TIME STAGE 2 FEE Calculated with 5% discount (non-refundable) تتحسب مع خصم 5% (غير قابلة للنسترداد)		AED 6,185	AED 7,268	

TUITION FEE STAGE 3 - AGE GROUP (2 - 4 YEARS)

STAGE 3	Mode of Payment طريقة الدفع	7:00am - 2:30pm Fri- 7:00am - 11:00am	7:00am - 4:45pm Fri- 7:00am - 1:00pm	
April	Cash, cheque, credit card or bank transfer. نقداً، شيك مصرفى، بطاقة ائتمان أو تحويل مصرفى.	AED 2,170	AED 2,550	
May		AED 2,170	AED 2,550	
June		AED 2,170	AED 2,550	
STAGE 3 TOTAL TUITION FEE		AED 6,510	AED 7,650	
ONE TIME STAGE 3 FEE Calculated with 5% discount (non-refundable) تتحسب مع خصم 5% (غير قابلة للنسترداد)		AED 6,185	AED 7,268	

**DISCOUNT
POLICY**
سياسة الخصم

The eligible parents will get the following discount:

- **50% Discount** on registration fee for Emiratis, second and more children in the same family (from same parents) attending the Nursery in the same academic year, for the first time only.
- **5% discount** on tuition fees for second and more children in the same family (from same parents) attending the Nursery in the same academic year.
- **5% discount** on tuition fees for stage / annual fee payment.

سيحصل الأهل المؤهلون على الخصم التالي

- خصم 50% على رسوم التسجيل للطفل الثاني أو أكثر من نفس الأسرة (من نفس الوالدين) الملتحقين بالحضانة خلال نفس العام الدراسي، للمرة الأولى فقط.
- خصم 5% على الرسوم الدراسية للطفل الثاني أو أكثر من نفس الأسرة (من نفس الوالدين) الملتحقين بالحضانة خلال نفس العام الدراسي
- خصم 5% على الرسوم الدراسية للمرحلة / العام الدراسي بالكامل

LATE FEES
رسوم التأخير

Late fees of AED 50 will be charged for late pick up every hour.

سيتم فرض رسم قدره 50 درهم إماراتي عن كل ساعة تأخير لاستطباب الطفل بعد الدوام.

FEE POLICY

Registration:

Booking for new students: A non-refundable registration fee deposit of AED 600 is collected in advance at the time of registration to confirm the admission for new students.

Re-Registration for continuing students: For the continuing students, a non-refundable re-registration fee is payable in advance during the month of April to confirm the admission for the next academic year.

التسجيل

حجز المكان للطلاب الجدد: يتم دفع رسوم التسجيل الغير قابلة للالسترداد بقيمة 600 درهم اماراتي مسبقاً خلال التسجيل لتأكيد حجز المكان والقبول للعام الدراسي القادم للطلاب الجدد.

حجز المكان للطلاب العائدين: يتم دفع رسوم اعادة التسجيل الغير قابلة للالسترداد مسبقاً خلال شهر أبريل لتأكيد حجز المكان والقبول للعام الدراسي القادم للطلاب العائدين.

Payment Plan:

- Fees is charged per each stage. It can be paid Monthly/stage-wise/annually before the start of the month/stage/academic year.
- Fees is charged according to ADEK approval.

خطة الدفع

يتم احتساب الرسوم وفقاً لكل مرحلة. يمكن دفعها شهرياً / المرحلة بكمالها / سنوياً قبل بداية الشهر / المرحلة / العام الدراسي

يتم احتساب الرسوم وفقاً لموافقة دائرة التعليم والمعرفة

Stage Fee Payment

- a. One time Stage 1 balance to be paid in full by September 3rd
- b. One time Stage 2 to be paid in full by December 5th
- c. One time Stage 3 to be paid in full by March 5th
- d. Stage fee if paid in part/monthly is to be paid in full by 30th of the previous month, failing to do so will disallow the child from attending the following month.

ADEK rule for Fee Collection:

- According to ADEK rules, if the student attends the nursery (even for one day), this means that his/her place is reserved. Hence, full month fee has to be paid & is non-refundable for children.
- ADEK will only recognize Parent and Nursery agreement and stipulated contract.
- Monthly fee charged is obtained from 25th to 30th of the previous month in advance. In case of delay from the 30th of the previous month the child will not be allowed to enter the nursery the following month.

دفع رسوم المرحلة

- 1 تدفع رسوم المرحلة الأولى بالكامل قبل أو في 3 سبتمبر.
- 2 تدفع رسوم المرحلة الثانية بالكامل قبل أو في 5 ديسمبر.
- 3 تدفع رسوم المرحلة الثالثة بالكامل قبل أو في 5 مارس.
- 4 يجب دفع الرسوم الشهريه في موعد أقصاه 30 من الشهر السابق وفي حال التخلف عن ذلك، ينظر على الطالب الحضور الى الحضانة في الشهر التالي.

- شروط دائرة التعليم والمعرفة (ADEK) لتحصيل الرسوم:
- وفقاً لشروط دائرة التعليم والمعرفة ، في حال حضر الطالب الى الحضانة (حتى ليوم واحد فقط) ، فهذا يعني أن مكانها قد حجز. وبالتالي، يجب دفع رسوم الشهر بالكامل وهي غير قابلة للالسترداد.
 - تعترف دائرة التعليم والمعرفة فقط باتفاق الأهل والحضانة والعقد آمنصوص عليه.
 - يجب دفع الرسوم الشهريه من تاريخ 25 الي 30 من الشهر السابق مسبقاً. و في حال التأخر عن ذلك، لن يسمح بدخول الطفل الى الحضانة في الشهر التالي.

FEE POLICY

Mode of Payment:

1. Student names will be added to eSIS upon payment of the full tuition fee for at least one month
2. Fees is charged on Stage basis. It can be paid Monthly/Stage-wise/annually before the start of the month/Stage/academic year. For Example, Monthly fee charged is obtained from 25th to 30th of the previous month in advance. In case of delay from the 30th of the previous month the child will not be allowed to enter the nursery the following month.
3. Stage/Annual Fees for the Academic year can be paid in one installment-full payment at the beginning of the Stage/year. However, this fees is non-refundable in case the child does attend anytime during the Stage/Year.
4. Official holidays and absences from classes are considered part of the week.
5. Each April a non-refundable deposit of AED 600 is required to reserve a place for Stage 1 of the following academic year.
6. **Fees can be paid by**
Cash, Credit card, bank transfer, cheque payable in the name of House of Colours Nursery or through Parent App.
7. **Important Notice:**
Bounced cheques will be dealt with as per legal procedures.

طريقة الدفع :

1. سيتم إضافة أسماء الطلاب إلى نظام eSIS بعد دفع الرسوم الدراسية كاملة لمدة شهر واحد على الأقل
2. تحسب الرسوم على أساس كل مرحلة. يمكن دفعها شهرياً / المرحلة بكمالها / سنوياً قبل بداية الشهر / المرحلة / العام الدراسي. على سبيل المثال ، تدفع الرسوم الشهرية من تاريخ 25 إلى 30 من الشهر السابق مسبقاً". في حال التأخير عن الدفع في اليوم 30 من الشهر السابق لن يسمح بحضور الطفل إلى الحضانة في الشهر التالي.
3. يمكن دفع رسوم المرحلة / العام الدراسي دفعاً واحدة بالكامل في بداية المرحلة/السنة. ولكن هذه الرسوم غير قابلة للالسترداد في حال حضور الطفل في أي وقت من المرحلة/العام.
4. تعتبر الإجازات الرسمية والتغيب عن الحصص جزءاً من الأسبوع.
5. يجب دفع مبلغ 600 درهم غير قابل للالسترداد في شهر أبريل لحجز مكان للمرحلة الأولى من العام الدراسي التالي.
6. يمكن دفع الرسوم نقداً ، بواسطة بطاقة الائتمان ، تحويل مصري أو شيك مصري مستحق الدفع يحرر باسم حضانة بيت الألوان أو من خلال تطبيق الأهل (Parent App)
7. ملاحظة مهمة: سيتم التعامل مع الشيكات المصرفية المرتجعة حسب الأصول والإجراءات القانونية.

CONSEQUENCES FOR FEE IRREGULARITIES AND WITHDRAWALS

1. Students who have not paid monthly fee before the start of the month, and have stayed absent for 5 consecutive days shall be considered as withdrawn. If the same student wishes to join the Nursery again he/ she shall be considered as New Registration
2. If the fee dues are not paid by due date, reminders will be sent to the parent.
3. If payment is still not received after these reminders:
 - a. The child's name will be withheld/blocked on eSIS and the child will not be able to register in any other institute unless all dues are paid.
 - b. Defaulting students will not be allowed to continue in Nursery in the subsequent year.
4. The Nursery will refrain from delivering leaving certificates and will be blocked in the eSIS until the full outstanding amount is cleared.

عواقب مخالفات الرسوم والانسحاب من الحضانة:

1. يعتبر الطالب الذين لم يدفعوا الرسوم الشهرية قبل بداية الشهر وتغيبوا لمدة خمسة أيام متتالية عن حضور الحضانة منسحبين. وفي حال رغب نفس الطالب في الالتحاق بالحضانة مرة أخرى، فسيتم اعتباره تسجيلاً جديداً.
2. في حال التخلف عن دفع الرسوم في التاريخ المحددة لها، سيتم إرسال تذكرة للأهل.
3. في حال التخلف عن الدفع حتى بعد إرسال التذكرة:
 - سوف يتم حظر اسم الطالب في تطبيق eSIS ولن يتمكن الأهل من تسجيله في أي حضانة/مؤسسة أخرى إلى أن يتم دفع كل المبالغ المستحقة.
 - لن يتمكن الأهل المختلفين عن الدفع من تسجيل طفليهم في الحضانة في العام التالي.
4. سوف تمنع الحضانة عن تسليم شهادة المغادرة وتحظر اسم الطالب في تطبيق eSIS حتى يتم دفع كل المبالغ المستحقة.

FEE POLICY

PAYMENT OF FEES BY PARENT'S COMPANIES/ MINISTRIES

1. For student's fee paid by ministries/companies, the parent is required to pay the fees regularly and claim refund once it is received in full from the company. Please note this fees will not be refunded in case of withdrawal or absence.
2. Under no circumstances will the Nursery issue a paid receipt/reimbursement letter for an amount which has not been paid.
3. Nursery will not issue payment invoices in advance before the start of the next academic year.

دفع الرسوم من قبل الشركات/الوزارات التي يعمل فيها الأهل

- | | |
|---|-------------|
| <p>بالنسبة لرسوم الطالب التي تدفعها الوزارات/ الشركات ، يتوجب على الأهل دفع الرسوم بانتظام والمطالبة باستردادها عند استلامها بالكامل من قبل الشركة. يرجىأخذ العلم أن هذه الرسوم غير قابلة للسترداد في حال التغيب أو الانسحاب.</p> <p>لن تحرر الحضانة تحت أي ظرف كان، إيصال دفع أو خطاب سداد لمبلغ لم يتم دفعه.</p> <p>لن تحرر الحضانة أي إيصال دفع أو فواتير مسبقاً قبل بداية العام الدراسي المقبل.</p> | 1
2
3 |
|---|-------------|

REFUND POLICY (In case of Student leaving the Nursery)

1. Registration fee: Non-Refundable.
2. Stage fee and Annual fee: Non-Refundable
3. Tuition will only be refunded in case child does not attend even for one day during the Academic year.
4. Tuition Fee:
 - Fees will not be refunded if the child has attended at least one day of the month, or has not attended Nursery due to personal reasons like sickness, vacation, sibling exam timings, Ramadhan etc.
 - Fees will not be refunded in case of natural disasters such as storms, earthquakes etc.
 - Parents will be requested to pick up their children early in case of safety concerns and this amount shall not be refunded.

سياسة الاسترجاع (في حالة مغادرة الطالب للحضانة)

- | | |
|--|------------------|
| <p>رسوم التسجيل: غير قابلة للسترداد</p> <p>رسوم المرحلة والرسوم السنوية: غير قابلة للسترداد</p> <p>تسترد الرسوم فقط في حال لم يحضر الطالب الى الحضانة لئي يوم خلل العام الدراسي.</p> <p>الرسوم الدراسية:</p> <p>-لا تسترد الرسوم في حال حضر الطالب الى الحضانة ليوم واحد في الشهر أو لم يحضر لأسباب شخصية كالمرض، العطلة، دوام امتحانات الابناء، رمضان والى آخره.</p> <p>-لا تسترد الرسوم في حال الكوارث الطبيعية كالعواصف، الامطار، الزلزال واى آخره.</p> <p>-سوف يطلب من الأهل اصطحاب أطفالهم باكراً في حالة المخاوف على السلامة العامة و لا تسترد الرسوم في هذه الحالة.</p> | 1
2
3
4 |
|--|------------------|

FEE POLICY

UNIFORMS AND STAGE PREPARATION BOOK

1. Uniform set consists of one T-shirt, one pair of pants, one P.E uniform, one Sunhat and one winter jacket. Uniform should be worn by the child and is mandatory.
2. Uniform should be purchased only from the Nursery after payment of Registration Fee, Tuition fee and Stage Preparation Book Fee.
3. Uniform once bought is non-refundable and cannot be exchanged or returned.
4. All original receipts should be retained. Any queries or reimbursement letters will not be entertained without the original receipts.
5. Uniforms bought from a supplier other than the Nursery will not be allowed.
6. Stage Preparation Book once purchased upon registration, cannot be returned and is non-refundable.

الزي الموحد وكتاب التحضير للمرحلة :

1. يتكون الزي المدرسي من قميص واحد ، بنطال واحد ، زي رياضي واحد ، قبعة واحدة وقطم سترة وبنطال شتوي. يجب على كل طالب ارتداء الزي المدرسي وهو اللازم.
2. يجب شراء الزي المدرسي من الحضانة فقط بدفع رسوم التسجيل والرسوم الدراسية.
3. لا يسترد ثمن الزي المدرسي بعد شرائه ولا يمكن ارجاعه أو استبداله.
4. يجب الاحتفاظ بجميع الإيصالات والفواتير الأصلية. لن يتم بحث أي استفسار أو تحرير أي خطاب استرداد بدون الإيصالات والفواتير الأصلية.
5. لا يسمح بشراء الزي الرسمي من أي مصدر أو مزود خارج الحضانة.
6. عند شراء كتاب التحضير في المرحلة الأولى، لا يتوجب شراؤه في المراحلين الثانية والثالثة. كما أنه لا يمكن إرجاعه وثمنه غير قابل للاسترداد.

SIGNATURE

I, parent of
agree to abide by the above mentioned House of Colours Nursery Timings and Fee policy.

أنا،
أوافق على التقييد بشروط وسياسة الدفع الخاصة بحضانة بيت الألوان المبرمة أعلاه

NAME OF PARENT:
اسم ولي الأمر

SIGNATURE:
الدمضاء

DATE:
التاريخ

FOR OFFICE USE ONLY

RECEIVED AND CHECKED:
مسؤول الحجز و المراجعة

RECEIVED AND APPROVED:
المراجعة و الموافقة

DATE:
التاريخ

DATE:
التاريخ